
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: söndag 6 juni 2021 klockan 19:00 

Närvarande: Jonas, Mattias, Maria, Patrik, Sofia, Johan. 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Sofia Sandberg.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelsen 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Träningsbollar till senior och ungdom har nu köpts in i olika färg 

 Utrymme för att förvara domargrejor finns nu att tillgå i materialskåp – Mattias och 

Johan har fått nycklar till skåpet  

Protokoll styrelse  

 Det fattas ledare på damsidan 

 Konstgräsplan – samtliga beslut samt finansiering är nu klar. Konstgräset läggs v 32-

33 så till dess ska övriga entreprenörer vara klara.  

 Senior säljer andelar i konstgräsplanen – målsättning på 2000 sålda andelar  

 Kansli bemannas på kvällstid under tisdagar - delas mellan Åse och Patrik 

 6 st sommarjobbare kommer att jobba på Bergslätt under sommaren 

§ 5 Fotbollsskola 

 74 anmälda. Fördelningen är 38 flickor – 36 pojkar.  

 Beställning av bollar, tröjor mm är skickad. 

 6 st sommarlovsarbetare kommer att leda grupperna - Adam J och Marion har hand 

om ledarna för fotbollsskolan.  

 Den yngre skaran (7-9 år) tränar kl 10-12 och äter mellanmål som avslut  

 Den äldre skaran (10-12 år) tränar kl 12:30-15  med mellanmål i mitten 

 Patrik gör inköp av mat, Jonas kollar upp om kommunens storkök kan leverera 

pannkakor.  

 Ungdomssektionen stöttar upp varje dag vid mattillfällen – schema görs upp senare.  

 Jonas skickar ut påminnelse om fotbollsskolans upplägg i ledarlänken  

  



§ 6 Restriktioner vid matcher  

Restriktionerna med att ombyte och dusch sker hemma i samband med match gäller fortsatt 

även om restriktioner lättat något.  

§ 7 Bås B-plan 

Bås på B-plan kommer förhoppningsvis att komma på plats fredag11 juni. Jonas lyfter frågan 

om att frågan om att få matchur på plats på planerna ska lyftas på nytt i styrelsen.    

§ 8 Vaktmästeri  

Göte jobbar juni månad ut sen har vi ingen vaktmästare. Mats är här på frivillig basis. Från 

1/7 har vi ingen vaktmästare – frågan måste lyftas med styrelsen och det är viktigt att vi får en 

långsiktig lösning.    

§ 9 Kiosk 

I och med att matcher nu får genomföras med publik behöver beslut fattas om kiosk ska hållas 

öppen. Jonas och Patrik tar med frågan till styrelsen för beslut om kiosk ska öppnas i samband 

med matcher eller inte. 

§ 10 Övriga frågor   

 Sofia S önskar att fler ”gula gubbar” ska köpas in – sektionen beslutar att köpa in 4 st 

§ 11 Nästa möte 

Nästa möte ska hållas i början av juli eller augusti (sektionen beslutar att följa det upplägg 

som styrelsen har) – Jonas kallar.  

Vid pennan 

Maria Andersson 


